
 
 

MØTEPROTOKOLL 
 
 

Utvalg: Ungdomsrådet 
Møtested: Landgangen i Vanvikan 
Dato: 16.09.2019 
Tid: 17:00 – 19:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Sigurd Ramdal Medlem  
Aikman Taperla Medlem  
Odin Aas Medlem  
Elisabeth Sand Medlem  
Nina Overland Medlem  
Marthe Hovde Medlem  
Linda Lillemo Medlem  
Thea Remso Medlem  
Tobias Dahle Medlem  
Nora Brødreskift Medlem  
Henning Skjelvan Vikan Medlem  

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Oline Sagmyr-Dalemo Medlem  
Geir Oliver Tessem Medlem  

 
 

Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Siri Kristine Størseth Ungdomskonsulent 

 
 
Nytt valg av sekretær  
Linda ble valgt inn som ny sekretær, da Wenche ikke blir med i ungdomsrådet i år.   
 
Ungdområdsturnè  
Tradisjon tro drar vi også i år på turne til alle skolene i kommunen. 
Vi lander på tirsdag 12. November. Arctic buss har anledning denne dagen, så vi må kontakte 
skolene for å høre om dato passer.  
På turneen snakker vi om hvem vi er, hva vi har gjort, hva vi tenker å gjøre videre osv.   
Tobias tar ansvar for presentasjonen.   
 
Vedtekter for ungdomsrådet  
Vi har gått gjennom de nye vedtektene for ungdomsrådet.   
 
 #inkluderemere  
Tobias og Linda som også var med i ungdomsrådet i forrigeperiode, gikk gjennom hva 
inkluderingsprosjektet går ut på. Viktig at alle får godt innblikk i hva prosjektet handler om da 
dette kommer til å ha stort fokus i år også. 
 



Genser   
Vi valgte farge på ungdomsrådsgenser slik at bestillingen går raskt. Forhåpentligvis får vi disse 
til ungdomsrådsturneen. 
 
Yrkesmesse 
Ungdomsrådet kom med tips til hvordan yrkesmessa kan bli mer innholdsrik og hvordan de 
ulike bedriftene kan promotere sin arbeidsplass.  

- Bruke flere sanser samtidig: se, høre, føle, smake? 
- Ha med eksempler som folk kan leke med og prøve (praktisk)  
- Hva kan man oppleve i en slik jobb?  
- Konkurranse/kahoot. 
- Video/film  
- Hvilke jobber kan man ha i Indre Fosen?  
- Ha flere som snakker om de jobbene man kan ha om man går ST  
- Fremme yrket-ikke bedriften. Vi trenger ikke masse reklame fra deres bedrift, vi er 

nysgjerrig på hvilken jobb-hverdag vi får om vi velger en jobb som deres bedrift tilbyr.  
- Tenk bærekraftig når de deler ut stæsj. Det er nok av plast rundt omkring. 

 
UFT  
Linda informerer om hva UFT og UFU er.   
Vi stemmer om hvem som skal representere ungdomsrådet.   
Linda og Sigurd ble valgt som delegater.   
Dina og Thea ble valgt som observatører.   
 
Evt.  
Sigurd kommer med et godt forslag til en sak vi kan ta med videre i ungdomsrådsarbeidet. 
Ungdommens filmfestival.  
Det kommer mange gode forslag på hvordan filmfestivalen kan gjennomføres, og vi fortsetter 
arbeidet neste møte.    
 
 
 


